
   
 
 

ACORDS AGO 6 DE MAIG DE 2018 

 

En el CB 2000 CERDANYOLA – PEM GUIERA de la Av. Guiera 6-8 de Cerdanyola del Vallès 

a les 10:00 hores en segona convocatòria el president dóna la benvinguda a tots els 

assistents i s’inicia la assemblea amb el següent 

Ordre del dia 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta anterior. 

2. Informe tresoreria: Aprovació, si s’escau, tancament exercici 2017 i pressupost 2018. 

3. Propostes esportives de la Junta directiva: 

3.1. Material  

3.2. Boles 

3.3. Entrades 47 1a div 

3.4. Fases al KO 

3.5. Grups de 3 

3.6. Armilla 

4. Propostes dels assembleistes: 

4.1. Molins Open desembre 

4.2. Jugador local directe a les qualificacions 

5. Escola FCB 

5.1. Tastets de Billar Casals Generalitat 

5.2. Pàgina Facebook 

6. Informe President: 

6.1. Relleu de l’administratiu dintre de 2 anys.  

6.2. Situació actual del conflicte amb RFEB.     

7. Precs i preguntes 

En primer lloc es passa llista dels assembleistes presents que dóna la relació 

següent: 

Membres de Junta sense dret a vot: (7) 

Josep Ramon Molina, president (només en cas d’empat) 

Alex Casadó, secretari 

Miquel Ventura, tresorer 

Ricard Fiol, director esportiu 

Laura Mateo, vocal 

Miquel Argemí, vocal 

Francisco Hernández, vocal 

Membres de Junta amb dret a vot: (2) 

Joan Zaplana, vicepresident 1r i president del CB 2000 Cerdanyola 

Eduard Rodríguez, i president del CB Banyoles 

Clubs, seccions i representants amb el registre actualitzat: (10)  

Sr Cantero, representant dels àrbitres 

CB Lleida 

CB Sant Adrià 

CB Tarragona 

CB Premià 
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CB Llinars 

SB Foment Molins de Rei 

SB Coral Colon 

CB Vic 

CB Manresa 

 

Clubs i seccions sense dret a vot: (6) 

SB Casal de Cervera 

Granollers CB 

Sant Feliu de Codines 

Punt d’Atac 

SB La Gran Penya 

CB Mollerussa 

Acte seguit s’escullen els dos auditors de comptes (Sr. Moreno del CB Lleida i Sr. 

Rodríguez del CB Banyoles), així com els interventors de l’acta (Sr. Zaplana per part del 

CB Cerdanyola i Sr. Cantero com a representant dels àrbitres). 

Es recorda que només es podran validar el vots dels clubs i seccions amb el registre 

actualitzat a la Secretaria General de l’Esport o que han presentat documentació 

demostrant que l’assistent és el representant legal de la seva entitat. Així doncs, del total 

d’assistents, només els 12 representants especificats en el llistat de presents podran 

exercir el seu dret a vot. Tots podran opinar o participar de l’assemblea, però a l’hora de 

les votacions decisives només es podran tenir en compte aquests 12 vots. 

El senyor Ventura passa a comentar breument el tema econòmic. Explica alguns 

temes del pressupost, com és la incògnita de la subvenció d’enguany, i el tancament de 

l’exercici 2017 del que s’ha retallat el 20% de la subvenció arran de l’aplicació del 155. 

S’aprova per unanimitat el tancament del 2017 i el pressupost de 2018. 

Seguidament i dins del mateix apartat econòmic el Sr. Molina comenta la possibilitat 

de crear un nou ajut per al primer classificat del rànquing de Tres Bandes de FCB per anar 

a una competició internacional, sempre que no rebi ajut de la RFEB. S’aprova per 

unanimitat. 

A continuació comenta que en els propers mesos es passaran al cobro les llicencies 

i aprofita per comentar que tots els clubs estan obligats a donar d’alta les llicències 

d’activitat física dels seus socis que no participen en competició federada. Per això, 

s’acorda que tots els clubs faran arribar a Federació durant el mes de maig un llistat dels 

socis que juguen a billar a les seves instal·lacions de forma més o menys regular. 

Així mateix, per a la temporada vinent s’aprova que tots els clubs, abans de l’última 

setmana d’agost, facilitaran a Federació un llistat de tots els socis amb dret a llicència. A 

mida que aquests entrin en competició passaran d’activitat física a llicència federativa. El 

club que no presenti el llistat no podrà fer inscripcions a competicions, ja que no estaran 

entrats a la web els seus jugadors. 
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Per últim comenta també que al setembre es presentarà una proposta per modificar 

el preu de les inscripcions del jugadors independents per a la seva participació als Opens, 

ja que ara paguen el mateix que els jugadors que formen part d’un club. 

Seguidament dóna la paraula al Sr. Fiol per comentar les propostes esportives de 

Federació document que s’adjunta i que entraran en vigor per a la temporada 2018/19: 

- Tema material i canvi de draps. Es proposa que per a les finals de Jocs de Sèrie 

el drap tingui com a molt 1 mes, per a les de Tres Bandes dos mesos i per a les  

finals de les Lligues i Copa 4 mesos. La proposta es votarà a l’assemblea 

esportiva de setembre. 

La resta de propostes van ser aprovades tal i com es van presentar en l’esmentat document 

i a l’Annex I  

El Sr Antonio Martínez pren la paraula per defensar les propostes de la SB Foment 

de Molins de Rei que s’adjunten com a Annex II. L’assemblea va aprovar l’organització de 

l’Open demanat , però no l’exclusió de les prèvies dels jugador local. 

El Sr Molina comenta com estan funcionant els Tastets de Billar a alguns casals de 

la Generalitat, com a Igualada, Vic, Hospitalet del Llobregat, ..., i a algunes escoles i 

instituts coordinats per la Generalitat de Catalunya i l’associació Asperger Fundació Friends. 

També comenta que s’ha creat el Facebook de l’Escola de Federació on es van creant 

àlbums de posicions de Tres Bandes i Jocs de Sèrie per fomentar el seu estudi i 

entrenament. Comenta que la intenció es fer una escola oberta, on tothom pugui opinar i 

participar en tot el que es proposa. 

Després comença l’informe del president explicant a tothom com està la situació de 

la Federació Catalana. Exposa que degut a la situació que es va trobar la FCB, els membres 

de junta han fet un gran esforç durant aquests 6 anys per optimitzar els recursos 

econòmics. Els membres de junta han fet moltes coses per a la Federació dedicant moltes 

hores particulars, fins i tot a altes hores de la nit. Ha arribat el moment de descansar i 

deixar de fer la feina d’administració, comptabilitat, etc. A la reunió del setembre es 

presentarà una proposta per contractar un altre administratiu per treballar a jornada 

parcial. El volum de feina es molt i la gent de la junta no es qui ha d’acabar de cobrir 

aquesta feina, però a més a més quan acaba el mandat de la present junta, també és 

jubila en Pascual Peña i així ja tindrem un relleu format i preparat per continuar a 

Federació. 

Passa a explicar a tothom com està el tema amb la RFEB. Explica que el CSD i el 

TC ens han donat la raó en tots els temes i recursos presentats. 

Presenta un pack de modificacions i accions a fer per presentar a la Junta i 

Assemblea de la RFEB i mirar de trobar una solució o una via de comunicació amb la RFEB, 

modificacions i accions que els membres de junta consideren innegociables. 

- Proposa a partir de demà dilluns 7 de maig de 2018 la continuació del calendari 

Oficial tal i com està establert actualment, és a dir, amb les competicions que 
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proclamen al campió de Catalunya, i del calendari no Oficial o Autonòmic amb 

tota la resta de la competició. Al calendari Oficial podran jugar els jugadors amb 

llicència federativa de la FCB així habilitats  pel rànquing català i qualsevol 

jugador amb llicència homologada per qualsevol de les federacions reconegudes 

per la FCB. Serà proclamat campió de Catalunya amb dret a l’ajut el primer 

jugador classificat amb llicència federativa catalana. Per l’altra banda al 

calendari Autonòmic podrà jugar qualsevol jugador de qualsevol federació 

reconeguda per la FCB que aboni la quota autonòmica de la Federació Catalana. 

- Malgrat que entenem que la resolució del TC ens dóna arguments per seguir 

defensant que FCB no ha de pagar la quantitat que reclama la RFEB, es proposa, 

per tal de desbloquejar d’una vegada la situació actual, que FCB pagui els 9.720 

euros a la RFEB, sempre que es descomptin les despeses de les dues últimes 

assemblees de la RFEB i les inscripcions abonades a la “Delegación Territorial” 

per poder fer ús del dret a vot en les eleccions a President de la RFEB, així com 

que es restitueixin els clubs a la divisió de la Lliga Nacional on estaven abans 

del 2 de setembre de 2017 i posar els jugadors catalans al rànquing que tenien, 

ja que van ser sancionats de manera il·legal. També comenta que no seria 

necessari cobrar aquestes homologacions als jugadors que no les van abonar, 

és a dir, els jugadors del calendari de lleure de la temporada 2016/17, perquè 

FCB pot assumir aquesta quantitat. 

El Sr. Quim Colell pregunta sorprès si això és tot! Comenta que si fem això, s’entén 

que la RFEB continuarà exactament com abans i no haurem contribuït a que canviïn les 

coses. El Sr. Molina contesta que això és una cosa que ha de decidir l’assemblea de la RFEB 

i que poc poden influir els nostres assembleistes. 

Per altre banda, el Sr. Antonio Montes diu que si posem condicions, la RFEB no 

acceptarà la proposta. Proposa pagar primer i negociar després, convençut que la RFEB 

entrarà en raó una vegada vegi les bones intencions de la FCB. 

El Sr. Molina i diversos presents coincideixen en que si paguem primer, la RFEB pot 

no acceptar després cap negociació, especialment a la vista de la resposta que va donar 

als dos correus electrònics enviats pel tresorer i el director esportiu de FCB sol·licitant, 

precisament, una solució a les dues demandes fetes a la proposta. 

Intervé el Sr. Fiol per fer notar als presents les dues postures tant contradictòries 

entre el Sr. Colell i el Sr. Montes i exposa que la proposta de la junta és una proposta de 

mínims, més que generosa, buscant el sí de RFEB per desbloquejar d’una vegada la 

situació, però que no es pot demanar menys a canvi de pagar el suposat deute que reclama 

la RFEB, sobre tot després de la resolució d’inconstitucionalitat per part del TC. 

Finalment, es vota la presentació de la proposta a la RFEB amb el següent resultat:  

- Vots a favor: 11 (Tarragona, Lleida, Premià, Llinars, Cerdanyola, Molins de Rei, 

Coral Colón, Banyoles, Vic, Manresa i Cantero, representant dels àrbitres)   

- Vots en contra: 1 (Sant Adrià). 
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Coral Colon proposa trucar i parlar cara a cara amb la RFEB per mirar d’arribar  a 

un acord per solucionar la situació. Ara que ja tenim una decisió de l’assemblea, el Sr. 

Molina trucarà per parlar amb el senyor Ortiz. Es presentarà la proposta a la junta de la 

RFEB i es traslladarà l’esmentada proposta a l’assemblea de la RFEB. 

El senyor Vila consulta quan s’aplicarà l’acord de deixar participar en competició 

catalana a jugadors amb llicència per una altre federació autonòmica i s’acorda que podran 

participar-hi a partir de l’endemà mateix. 

S’aixeca la reunió a les 13:25 hores. 
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Joan Zaplana Hernández   Francesc Cantero Llorente 

President del CB 2000 Cerdanyola  Representant dels àrbitres 

 

 

 

 

 

 

 


